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Vragen van de leden Dikkers en Van Dekken (beiden PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Economische Zaken over de toename van het aantal 
kiloknallers (ingezonden 11 november 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met de toename van het aantal kiloknallers?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat vlees geen product is waarmee «gestunt» mag 
worden, gezien het dierenleed en de milieuproblemen die hier vaak achter 
schuilgaan? 

Vraag 3
Kunt u reageren op de toename van het aantal kiloknallers ten opzichte van 
dezelfde periode in 2014 (met 38 procent), toen ook al sprake was van een 
stijging van 19 procent ten opzichte van het jaar daarvoor?2 

Vraag 4
Hoe verhoudt het stunten met vlees zich tot de pogingen van de sector om 
duurzaamheid in de productieketen te bouwen? 

Vraag 5
Bent u bereid hardere maatregelen te nemen tegen kiloknallers, aangezien de 
gesprekken tussen uw voorgangster en het Centraal Bureau Levensmiddelen-
handel (CBL) duidelijk niet de gewenste gevolgen hebben gehad?

1 http://www.wakkerdier.nl/persberichten/supermarkten-stunten-38-vaker-met-vlees-zonder-
keurmerk

2 http://www.levensmiddelenkrant.nl/nieuws/handel/wakker-dier-toename-kiloknallers-in-2014
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